
Frå: Josep Gayrbekov
Send: fredag 21. januar 2022 14:09
Til: robina1989@hotmail.com
Emne: Vedr. spm. om borehull - gbnr 1/238 Flatøy

Hei,

Viser til din e-post og beklager sen tilbakemelding.

Forstår det også slik at rørleggeren hadde trukket saken hos VA-avdelingen, og at dette ikke lenger var
en aktuell problemstilling. Jeg har likevel forhørt meg internt om spørsmålet. Det er særlig to hensyn
som er viktig når det gjelder plassering av nye tiltak ift. vannledninger; det skal ikke hindre tilgang til
ledningen ved behov for reparasjon, og man skal unngå påføring av skade/trykk ovenfra. I ditt tilfelle
virker borehullet å være grunt, noe som fort kan båndlegge fremtidige byggesøknader på eiendommen.

Lykke til videre.
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